
Besvarelse af spørgsmål nr. 235 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 28. september 2005

Spørgsmål 235:
"Ministeren bedes kommentere vedlagte indslag af 26. september 2005, kl. 
8.14 fra DR Kanal 94’s hjemmeside, Vejle ”Billig medicin når ikke kunder-
ne”, idet ministeren bedes uddybe, om det er korrekt i henhold til aftalerne 
på medicinområdet, at medicinalindustrien kan fastholde den dyre medicin 
alene ved at ændre på strukturen i en medicin, og dermed undgå, at der 
kan udleveres en billigere kopimedicin med nøjagtig samme behandlingsef-
fekt."

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af 31. oktober 2005 af spørgsmål nr. 
233, hvormed jeg fremsender kopi til Folketingets Sundhedsudvalg af min 
besvarelse af 31. oktober 2005 af en henvendelse fra Industriforeningen for 
Generiske Lægemidler om samme problemstilling. Som anført i min besva-
relse sker der i hvert enkelt tilfælde en konkret vurdering af, om der skal 
være substitution på tværs af lægemiddelformer.  
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